
Minnesanteckningar nätverksträff besöksnäringen 

Tunabergshalvön/Nävekvarn den 13/11 på Marinans Guesthouse 

 

Närvarande:  Erik Lindhe – Nyköpings kommun, Inga-Britt Söderström - NQBK, Kurt Rindstål 
NQBK, Ulla Schönberg-Berfenfeldt – Tunabergs församling, Hans Sohlström Folkets park, 
Marie Karlsson – Folkets park, Lennart Olsson - hantverksbodarna i hamnen, Arne Karlsson – 
Gula kvarn, Lena Werme – Gula kvarn, Per-Lennart Högne - Gula kvarn, Torne Hellström – 
Gula kvarn, Sandra Svensson – Marinans Guesthouse, Ronny Franzén - Sörmlandsleden och 
Mikael Sundvall – Swede Port Marina 
 
 

• Presentationsrunda där varje representant sammanfattade sin säsong 

2019. I det stora hela har alla verksamheter haft en bra sommar med bra 

besöksantal.  

• Erik Lindhe presenterade en idé kring utvecklingen av en 

besöksnäringsstrategi för Tunabergshalvön.  Nyköpings kommun har 

sedan tidigare en besöksnäringsstrategi.  Kommunen vill utveckla detta 

genom att göra specifika strategier för olika platser på landsbygden.  

Tanken är att Tunabergshalvön och Nävekvarn skulle vara ett pilotprojekt 

för detta. Mötesdeltagarna tyckte att idén lät bra. Projektet kommer 

processledas från kommunen.  Sandra Svensson kommer att vara 

kontaktperson i projektet.  

• Gemensam marknadsföring inför 2020 diskuterades.  Flera förslag på 

tryckt material presenterades.  Inga beslut fattades. Diskussionen lutade 

åt att trycka upp ett enkelt blad för Tunabergshalvön med punkter 

utmärkta för de olika besöksmålen.  De olika föreningarna/företagen 

funderar vidare kring detta. På mötet i februari tas beslut om 

annonsering för 2020. Behovet av en ny hemsida för Nävekvarn 

diskuterades.  

• Sandra kommer kalla till nytt möte i början av februari.  

 

Nedtecknat av Sandra Svensson 


